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HÖMMEL.vIK TURNFORENING
Hommelvik Turnforening ble stiftet 1. mai 1903 og kan i år feire 75-årsjubileum.

• På bildet ser vi turnere fra den første tid. Fra venstre i bakerste rekke: Jonas Johnsen, Sverre
Rikstad~ Ingmar Gjeving, Nic. Hulaas, Alfred Brandslet, Iver K. Haugen. — 2. rekke: Egil Rikstad,
John Nesset, Iver Jøsaas, Bernhard Stokbak, Olaf Sundfær, Lars Loseth, Mathias Bjerkan.
1. rekke: Johan . 0. Fjeseth, instruktør. Peder C. Hansen, formann.
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TAKK.
Vi takker for oppmerksomheten

i anledning min mann og vår pappa
Olav LØvengs bortgang og begrav
else.

En spesiell takk til slekt og naboer
for den støtte som ble vist oss under
hans sykdom.

Takker også hjemmesykepleier,
Malvik sykehjems betjening og
dr. Fjær. Alma Birgitte Løveng.

Barna.
Hjertelig takk
for oppmerksomheten i anledning
konfirmasjonen.

Karl, Eli og Leif Landsem.

Takk.
Vår hjerteligste takk for oppmerk
somheten i anledning konfirma
sjonen. Magne, Borghild og

Johannes Mathisen.
Takk
for oppmerksomheten i anledning
konfirmasjonen.

Hilde og Eli Teigen Sitter.

Hjertelig takk
for oppmerksomheten i anledning
Torkels konfirmasjon.

Kan og Hilmar Knudsen.

Takk.
Hjertelig takk til alle som viste oss
oppmerksomhet ved konfirmasjo
nen.

Kurt, Snefrid og Hubert Berg.

Hjertelig takk
for oppmerksomheten i anledning
konfirmasjonen.

Bård, Gerd og Rolf Teigen.

Hjertelig takk
til alle for oppmerksomheten ved
konfirmasjonen.

Jostein, Kan og Helge Øwre

Unodvendige problemer.
Det er til stadighet problemer for

folk som skal tilknytte nye eien
dommer til de kommunale vass
ledninger. Det er dårlig med kart-
verk som kan vise hvor ledningene
går, og det blir gravd på antakelser
for å finne ledningene etter lang-
varig arbeid.

En annen ting er at det sjelden blir
gitt varsel når vatnet skal avstenges.
Det er derfor stor misnøye med
dette. Disse ting er likevel så enkle
at de burde kunne rettes. N. K.

Til de ureinslige.
Dere som tØmmer rask ved stupet

ved Blåhammeren busstopp. Vær
vennlig å benytt renovasjonen i
kommunen. Det koster så lite i dag
å fjerne overflØdig rask og skrot på
en riktig måte i stedet for å tØmme
dette på en annen manns eiendom.

Det ser ikke pent ut frajernbanen
eller riksvegen heller.

Grunneier.

Årsmøter
HOMMELVIK

ARBEIDERKVINNEGRUPPE
har holdt årsmøte. Kvinnegruppa
har holdt 9 medlemsmØter siste år
og deltatt i et fellesmØte med StjØr
dal Arbeiderkvinnelag og i et fest-
møte med Hommelvik Arbeiderlag.

2 medlemlner har deltatt i en
nordisk arbeiderkvinnekonferanse
på Island, 2 medlemmer i et kurs i
Trondheim om kvinner i utdanning
og arbeid, 2 medlemmer i et kurs i
Trondheim om sysselsettingspoli
tikken og videre har kvinnegruppa
vært representert på landskvinne
konferanse i Oslo og i tillitskvinne
konferanse i LysØysund.

Helga Wuttudal har fått gullnål for
50 års medlemskap og SynnØve
Lundberg, Brit Forslund, Åse Nut
tudal, Agnes Sundt, Jorun Sveian og
Ingrid Øwre sØlvnål for 25 års
medlemskap.

Det nye styret består av Ell
Persson, formann - Britt Wikmark,
nestformann - Brit Forslund, sekre
tær - Edit Olufsen, kasserer - Magn
hud Nygaanisvold, studieleder og
Helga Wuttudal, styremedlem.

AOF-FORENINGEN I MALVIK
har holdt årsmØte og valgt Ella
Persson til formann - Edvind Leir
vik, nestformann - Johan Fjeseth,
kasserer og Emmy Kringhaug og
Sverre Kristiansen, styremedlem
mer.

Kursvirksomheten har vært stor i
året som gikk. Det er holdt 19 kurser
med i alt 289 deltakere. Kursene
som er avviklet er for det meste
hobbybetonte, da det har vært vans
kelig å få lærere til f.eks. handel
skoleutdanning og liknende.

Fri sp~He

FISKEKORT
Malvik Grunneierlag begynner i år med salg av fiskekort i
sine vatn.
Med fiskekortet fØlger et kart med fortegnelse over lagets vatn
som er disponibel for fisket.
Fiskekortene kjØpes hos Sverre Esten Fossen, Sigurd Wullum
og Nils SjØvold.

DJ UPVASSKAIA/TRØNDERVERFTET
Båteiere som har fortØyet og henlagt sine båter utenfor vår
strandlinje må være oppmerksom på at trafikk og virksomhet
ved våre anlegg kan medfØre skader.
Vi og våre kunder frasier oss et hvert ansvar som måtte på
fØres ovennevnte båter.

A/S DJUPVASSKAIA I TRØNDERVERFTET A/S
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Idrettsanlegget på Øya

I sistë halvpart av 1960-åra ble saken genopptatt og det ble
da enighet om en. overtakelse av Øya etter pristakst. Takst ble
holdt og prisen ~satt til kr.. 1,- pr. kvm.
Saken ble igjen stilt i bero en tid, inntil Meraker Brug i 1969

• . vedtok å overdra Øya vederlagsfritt til kommunen til bruk for

Hömmelvikldrettslag. .

I 1970 ble det utført dugnadsarbeid av idrettsiagets medlem
mer med felling og rydding av ikke så lite skog på Øya, ög
deretter overtok kommunen anleggsarbeidet.
Mobekken ble lagt i rør gjennom hele området. Etter 3—4 år
begynte anlegget å ta form, hovedbanen ble tilsådd og. i 1975
ble anlegget tatt i bruk.
Gressbanen ble reknet som en av de beste i Trøndelag, men
det har gått seint med den videre ful~førelse av anlegget.
Det som mangler for å videreføre arbeidet med anlegget er
nok ikke penger, men at noen tar seg av saken.
Det er i år budsjettert kr. 300.000,- til det videre arbeid på Øya,
og så gje~zstår å se om pengene blir brukt iår.

Eiendommen . ~orp Nedre.
F~lkésutvalgét i . SØr-TrØndelag

har gitt fylkesrådmannen füllmakt til
å fØre .forhandlinger ~med Malvik
komrnun~. rhed siktç på salg av
fylkes~éiènddmmén Torp Nedre.
F~’lkestinget skal ‘gôdkjenne de
endeligé.salgsbétingelser.

Det skal opptas. en vegledende
~ på .èiehdömmeh og partene
6~piièvner hver ~in takst~nann, som
i féllesskap. oppnevùer den tredje

________ täkstmann~.’.. .

Fylkesutvalget . har oppnevnt
fylkesagioiiorn Pér JoärGunnes og
Malvik forinannskäp h~r oppnevnt.
formaflnen i kömmuiiens prisnemnd
Magnar Ràaen.

Ny herredsâgronom.
Sivilagronom •Georg Malum,

• Asker,’som av komrnûnestyret ble
innstilt som nr. i til den Iédige
herredsagronomstiiliùgen. i kommu
nen, har meldt fta at han ikke over
tar stillingen. .• : Agronom• Tor J. ~Hjertnes, . Ås,

som: var innstilt, som- nr~. 2 overtar
‘stiJlingen~ og tiltrer 1. juni.

Jordbrukstelling.
I l979~skal det foretas jordbruks

telling og tellingen skal lokalt ad
ministreres av et tellingsstyre i hver
kommune. Tellingsstyret skal opp
nevne leder bg’ nestleder~for tellin
gen. Disse bØr helst være tjeneste
menn knyttet til jordstyrekontoret
og’skogôppsynet.

Jordstyret har vedtatt at tellings
• styr~t skàl.béstå.av 3 personer og har

oppnevnt. .herrédsagronomen og
joidst’yreteknikeren, samt jord
“styreformannen: Leif Muruvik som
felles representant for jordstyret og
skogoppsynet..

Tellingsstyret har konstituert seg
med herrédsagronom Tor J. Hjert
nes som tellingsleder og LeifMuru
vik som nestleder:

Tilskot til 1. mai.
Formannskapet bevilget 8.000 kr.

til Hommelvik og 4.000 kr. til Ytre
Malvik til feiringen av 1. mai.

Redaktører for bladet:
EGIL 0. SVINGEN, 7550 Hommelvik— Telefon 78250

KRISTIAN NYGAARDSVOLD, 7550 Hommelvik — Telefon 78352

Bestilling av abonnement til utenbygds- og utenlandsboende sendes
Malvik kommunekasse, 7550 Hommelvik, hvor også kontingenten,
kr. 30,- pr. år, innbetales forskuddsvis.

Formann i bladstyret:
JOHAN FJESETH, 7550 Hommelvik.

Trykk: i. Christiansens Boktrykkeri, 7000 Trondheim - T~f 26960

Fra Hommelvik AUF’s medlemsblads. mai-nummer har ~-t’j

sakset følgende: •. .

Det ~r nå snart en mannsalder siden Øya-prosjektet ble, ~
begynt og -nnå. er ikke anlegget .ferdig. ~

Dét varderfor skuffende å lese kommunebüdsjettet for 1978;
fordi det heller ikke dette året var tatt med midler til ferdig-’.
stillelse ap Øya-anlegget. •‘ ~. • ~,‘ :

:De midl~n~om vtu avsâtt i budsjettet for 1978 var til å bm-~,
•~gjøre treningsfeltet, som på grunn av dårlig planlegging ble.

• for d4rlig ved ~Ørs~e gang.~ utførelse. .

Derfor. krever vi nå at kommunen utarbeider et kostnad.~.
overslag for fullføringen av anlegget slik at dette kan bli gjort.
ferdig i 1979.
Vi er så enig med ungdomsiaget i dette.
Nå er det likevel ikke en mannsalder siden Øya-prosjektet ble
påbegynt, mèn heller en mannsalder siden vi begynte å snakke
om Øya som framtidig idrettsanlegg.
Den første henvendelse til Meraker Brug om å få overta den
gamle nedlagte trelasttomta på Øya til idrettsanlegg ble sendt
i 1950-åra, men det førte da ikke til noe.

K.N.
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EKSPROPRIASJON AV GRUNN
TIL VEG I STIBÄKKEN NORD.

Hans G. Leistad og Lucie Vik
hammermo har inngått avtale med
Storås Sag & HØvleri om ûtbygging
av byggefeltet Stibaklen Nord.

ReguleringspIai~en for Stibakken
Nord ble stadfestet l5~ jü1L1977,
men planen berØrer ôgså Giinnar
H. Leistads ‘eieridoÉn ‘idet denne
stikker seg med ~thjØriie inn ‘ovØ~
regulertveg. ..‘, -

I brev.til formannskapet ber advo
kat Leif Fôssvoll på vegne av Hans
G. Leistad og Lucie Vikhammermo
kommunen foreta det’ nØdvendige
for Sat utbygging, etter regulerin~s
~lan’èn kan ,gjennornfØrés, da d~t~
ikke här vårt n~ulig å kömme på••
talefot med Gunnar H. Leistad om
frivillig ayståelse av grunn slik, at
veg kan~ opparbeides i henhôld ~il
regtileringsplanen:” ‘ ..

Saken har.væit behänd1et-av~byg-
ni~srådet~ogteknisk’ ütvalg’som~å -‘

visse betingëlser har .tilrådd at kom
munestyret gir u~b~gerne. rett til å
bruke bygningslovéh& bestemmel
ser for ekspmpriasjon.,

Bygningssjefen har uttalt at det fra
kommunens ,sideikkè ër Ønskelig at
omi~ådët blir utbygd fØr 1 9S1 ~82 av
hénsyn :til~jevn~ëst rnulig~boligrei~
ning i kommunen.’

F~rmannskaj,et har foretatt denne
• innstilling: til kommunestyret:
‘.1. -Ëierena~’ gnr. .1 bnr. ‘40 Fians

,Leistad og eieren av’gnr. ~‘bnr~.-l,,
-Lucie Vikharnmermdsom i!h.h.t.
aytalé medStorås Sag & HØvleri
skal: foreta utbygging. .av’bolig

:området Stibakken nord gis i
medholdav bygningslovens, § 38
samtykke til å foreta ekspropria
sjon av trafikkarealer m.v. samt
kloakk ,.rn.v..’ ,av~ eiendommen
gnr. i bnr.: 1-78: eier.Gunnar H.
~Leistad-i h.h.t. stadféstet regu
leringsplan for Stibakken. nord,
stadfestet av fylkesmannen , i
SØr-TrØndelag 15/6-77.

2. En forutsetning for samtykke er
at grunneierne (utbygger) bygger
ogbekoster hovedkloakk separat

• for spillvann og overvânn fram
kommunens hovedkloakk

anlegg i.Saksvikbukta som nå er

under utbygging. Videre forut
settes at vegnettet bygges ut i
h.h.t. stadfestet reguleringsplan
og i samsvar med den vegstan
dard som det er lagt opp til i gene
ralplanforslaget. Det er en forut
setning at utbyggingsplanene,
ledningsdimensjoneringen m.v.
blir godkjent av teknisk utvalg
fØr utbyggingen iverksettes.

ØKONOMISK STØTTE TIL
TRAFIKKSI KKERHETSTILTAK

Malvik kommunestyre har vedtatt
at det kan’ gis tilskott til tiltak som
fremmér trafikksikkerheten.

Det kan sØkes om stØtte til f.eks.
vegbelysning på spesielle trafikk-
farlige, steder, utbedring av trafikk-
farlige avkjørsler/punkter, sikring
av, bàrns skoleveg, lekeplasser o.l.

FØlgeflde kân sØke om tilskott:
Frivilligë organisasjoner, velfore
ninger,’ idrettslag o.l. Søknader om
tildeling må begrunnes og inneholde
kostnadsoverslag og opplysninger
om den eventuelle øvrige finan
siering.

For ordens skyld gjØres det merk
sam på at bevilgningen.er begrenset
så det er i første rekke ment å gi
tilskott til tiltak som kan gjøres med.
fôrholdsvis små midler.

Søknad stiles til Malvik formann
skap og sendes Malvik Trafikk
sikkerhetsutvalg, 7550 Hommelvik,
innen Ejuli 1978.

Fra kulturstyret:
Administrasjon

‘av’de’kommunale idrettsanlegg
Etter at idrettslagene og etatene

har sendt inn forslag på sine med
lemmer i utvalg som skal admini
strere bruken av de kommunale
idrettsanlegg har ungdoms- og id
rettsütvalget samt kulturstyret fore
tatt disse valg:

For øya idrettsanlegg:
Helge Øwre, nu-utvalget, formann.
Helge Brobak, Hommelvik Idrettslag.
Per Snustad, tdcnisk utvalg.
BjØrn Terje Spets, Hom.vik ungd.skole.

For Viksletta idrettsanlegg:
Inge Holm, u/i-utvalget, formann.
Arnulf ØrsjØdal, Malvik Idrettsiag.
Per Snustad, teknisk utvalg.
Per JØrgensen, Vikhamar skole.

Istandsetting av
idrettsplassen i Mostadmark.

Mostadmark Idrettslag har søkt
om 10.000 kroner til istandsetting av
idrettsplassen i Mostadmark. Id
rettsplassen er i dårlig forfatning og
en entreprenØr har sagt seg villig til
å utføre arbeidet som er kostnads
beregnet til 10.000 kroner.

U/I-utvalget som har behandlet
saken har foretatt denne innstilling
til kulturstyret: Vi anbefaler kom
munen å dekke utgiftene til repara
sjon av idrettsplassen i Mostadmark
under den forutsetning at Mostad
mark Idrettslag har eller har il
hensikt å opprette avdelinger som er
avhengig av å bruke banen.

Kulturstyret har sluttet seg til
dette og har bevilget 10.000,- kroner
av budsjetterte midler til idretts
formål.

Fra trafikksikkerhets
utvalget:
HASTIGHETSENDRINGER
PÅ E6 GJENNOM KOMMUNEN

Høyeste tillatte hastighet på E6
gjennom Malvik er på enkelte strek
ninger for hØy. Det synes derfor å
være på sin plass å vurdere en ned
settelse av hastigheten. En er klar
over at skiltmyndighetene har liten
forståelse for slike ønsker, da de
mener at det har liten virkning.

Likevel må nå myndighetene
være villige til å gjennomføre en
hastighetsendring ut i fra det syn at
ikke noe bør være uprØvd i kampen
mot trafikkulykker.

Myndighetene må også ta i be
traktning at mange skolebarn har E6
som skoleveg og med den trafikk-
mengde som det etter hvert har blitt
gjennom kommunen, er nåværende
tillatte hastighet på enkelte strek
ninger meget foruroligende.

Fra formannskapet:
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Det ser. dessveire også ut til at
gangWykkelveg-utbyggingen vil dra
ut i langdräg.

Inntil sammenhengende gang-I
‘sykkelveger gjennàm Malvik kom
mune- er- fenlige, foréslås derfor
fØlgende høyeste tillatte hastigheter:
HommelvikhØgdä — Hommelvik

• 60 km/t (Endring)
Gjennom Hommelvik

50 km/t- (Som fØr)
GrØnberg Rota (SjØtrØkleiva)• 50 kmlt (Endring)

Rota — Malvik.
70 kmlt (Endring)

Malvik —-Saks~ik
• ‘. 60 kmlt (Som fØr)

Saksvik — Trondheim grense
• 5Q kmlt (Som fØr)

Trafikksikkerhetsutvalgets forslag
er oversendt vëgsjefen i Sør-Trøn
delag til videre behändling.

Kommunale valg.
Kommunestyret hår foretatt disse

suppleringsvalg etter ledighet i for
skjellige nemnder.

I fiskeriforsikringsnernnda rykker
Johan Fjeseth opp som formann
med Ragnar Rossbach som vara
mann.

I elverkstyret rykker Helge Han
sen opp.som medlem:. Som ny for
mann’ er valgt AsbjØrn •NØstrno.

Son~ kbmn~unens :represeritant i
S~r-TrØndela~ ‘Kraftselskap’
valgt AsbjØhiNØstm9~

I Trondhjems og Sttindens Spare
~ banks f6rstanderskap, rykker Odd
‘~-. bjØrn Aune opp~som fast ‘rned!em.

Som’ ny...yarnma~h er- valgt Iver
HØiby: ~ -, ~..‘ ‘ .

Hunder og hùndéavgift.,
Hundeavgiften ble betalt med

31.000 kroner til kommunekassen
i 1977.

Avgiften er 100 kroner for hver
hund og etter dette ble det betalt for
301 hunder.

Noen registrering av hunder erdet.
ikke~i kommunen, ‘og en må vel
kunne tru àtdet er-flere enn 301.

• -‘ BAD OG GYMNASTIKK,
FOR FUNKSJONSHEMMEDE
Malvik helsesportlag Ønsker å

komme i kontakt med alle dere som

er funksjonshemmet, ung eller gam
mel, og som har behov for å komme
ut blant andre likestilte mennesker.

Vi kan’ ~hver: £torsdag tilby opp-
varmet svØmmebasseng 32—33 gr.
En må ikke værë svØmmedyktig for
å delta i dette. Og -for den som
Ønsker badstü så kan den benyttes.
Så har vi sykegymnastikk, en gym
nastikk som’ blir innpasset for et
hvert handikap. Ledere for dette er
Ellen Brox, Ingfrid Lundli og Magn
hild Nygaardsvold.
-Fra hØsten 48 håper- vi at de

påtenkte innkjøp - av treningsappa
rater er på plass. -~

Laget disponerêr for tiden Sture
Reistads minibuss, og som han om
kort tid skal skifte ut med en uføres
bass; som også dere .i rullestol vil
komme-til å få stbr nytte av;

- Dersom det-skulle være spørsmål
å stille, kan de rettes til formannen
Ellen Brox, Mostadmark, -

7550 Hommelvik — tlf. 79939.
Transport kan, ringes Sture Reistad,
tlf. 76365. -

- Malvik -Helsesportiag.

Verdig feiring
av 17. mai.

På tross av a~ været ikke var det aller
beste -ble’ 17. mai feiret på forskjel
lige steder i kdmmunen med stor
tilsliithing.

I- Ytre Malvik -var det musikk av
Malvik Musikkorps’ og Vikhamar
skoles musikkorps rundt om i bygda
fra- fidlig på morgei~ên og -om for
middagen var - dei ~ gudstjeneste i
Malyik kirke ved sokneprest Kjell
Fésse. -

- - Etter 17. mai-toget var det musikk
ved Vikhamar skole og filmfram
syning for barna i Samfunnshuset og
det var fotballk~imp på Viksletta
stadion.

FestmØte blé holdt om ettermid
dagen med musikk og sang og det
var deklamasjon ved Gunn Grønnes.

I Mostadmark var det bekrans
ning av Arnt Sæthers bauta ved
Verket og 17. maitog på Sneis
haugan med musikk av Hommelvik
Juniàrkorps. Tale ved bautaen ble
holdt av Kåre Halse.
-I Hommelvik var det som vanlig

musikk i gatene kl. 7.00 og det var
bekransning av Odd Wi.illums bauta
i Solbakken ved Jan Malvik. -I
Hommelvik kirke var det guds
tjeneste ved sokneprest Fosse med
etterfØlgende bekransning av de
falnes bauta og Johan Nygaards
volds bauta ved Ella Persson. -•

17. maitoget gikk fra skolegården
til sykehjemmet og ungdomsskolen.
Der var det tale av tidligere sokne
prest Thormod Rostad.

Rostad som var sokneprest i
Malvik i 1936—1951 mintes tidligere
år i Hommelvik og på sin særegne
måte kom han straks i kontakt med
sine tidligere sambygdingersom var
møtt fram i stort antall. Han talte om
nødvendigheten- av fordragelighet
og toleranse blant folkene, mintes
samhØrigheten under krigen og
framhevet -ungdommens store be
tydning for framtida. -

«Gammelprestens» tale og-hans
mange frimodige ytringer fikk stôr
applaus av 600Z700 tilhørere som
var mØtt fràm.

Om ettermiddagen var det leiker
for barna og - idrettsøvelser - for
voksne.

17. - maifeiringene ble avsluttet
med folkefest i Samfunnshuset på
Vikhamar ogi Folkets Hus i Hom
melvik.

Hommelvik
Turnforening 75 år

Hommelvik Turnforening som ble
stiftet 1. mai 1903 kunne feire sitt
75-årsjubileum med en fest i Folkets
Hus fredag den 5. mai. 120 fest-
deltakere var til stede, av yngre og
eldre medlemmer samt en del
gjester.

OrdfØrer Kristian Bjerkan møtte
for kommunen og han overrakte
som gave 750 kroner, i henhold til
formannskapets vanlige beregning
av jubileumsgaver etter antall år.

Det var også gaver og hilsener fra
Hommelvik Idrettslag ved Helge
Brobak og fra Sør-Trøndelag Turn
krets og Trondhjems Turnforening
ved Brit Mellegaard.

Gjertrud Gjersvoll, Sigurd Lind
boe og Sverre Bykvist ble utnevnt

K.N.
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Det er blitt- skrevet flere ~bØker
om flyktningetrafikken. til Sverige
under krigen 1940-45. Fra alle deler
av -landet dmg folk til Sverige, og
i alt er det registrert.over -50.000
norske flyktninger som oppholdt seg
der i kortere eller lengre tid.

Var det så noen flyktningetràfikk
fra Malvik til-Sverige idenné tiden?
Jo, det var det, og vi harforsØkt å
få registrert de •som flyktet og: er
kommet til i alt 53-personer. Det kan
nok være ennå flere, og dersom det
skulle være det ber.vi im.opplys
finger om disse. Skulle vi imot for
modning oppgi ~noen feil personer,
ber vi -også~om-~å• få opplyst :dette.

Noen var det som flyktet på grunn
av at. de var ettersØkt for illegal
virksomhet, og noen ville til Sverige
for å bli ~med i de såkalte politi
troppene der og andre for å komme
videre til England for å bli med i de
militære styrkene der borte. Andre
igjen flyktet fra tvangsutskriving til
Arbeidstjenesten, fra tyskere og
tyskarbeid -og alt det usikre som
hørte okkupasjonen til.

Kanskje flyktet også noen på
grunn av at det var dårlig med mat og
klær her i landet,-og atter andre blir
det sagt, drcg til Sverige av ren
eventyrlyst.

La det være hva det vil med det.
I et skjema vi sender de som flyktet
vil vi spØrre om hvilket år de flyktet,
hvilken rute og om opplevelser

under flukten, hvem de flyktet sam
men med og årsaken til at de flyktet.
Hvor de oppholdt seg i Sverige og
andre steder, og om deres virksom
het i disse åra til krigen sluttet.
Kanskje kan det da seinere skrives
mere om denne flyktningetrafikken.
De fleste kom heim igjen, men det
var noen som ble gift og fortsatte å
bo i Sverige, mens andre som blegift
tok med seg ektefelle hit til landet.

En vet vi reiste fra Sverige til
U.S.A. og bosatte seg der, men. det
var også en som omkom på flukten
til Sverige og ble borte for alltid.

En flyktningetilværelse er ikke så
lett. Vi var en tid i Sverige i krigens
første måneder og fikk se dette på
nært hold, selv om en flyktninge

tilværelse i Sverige ikke på noen
måte kan sammenliknes med de
store flyktningeproblemer ute i ver
den.

Det var ungdom som flyktet, og
vi har greid å registrere disse, for de
fleste med daværende bosteder fra
Ytre Malvik til Muruvik:

Thor Elverum
Sverre Haugan
Bjarne Stokdal
Torleif Malvilc
Trygve Malvik
Tormod Haugan
Birger Haugan
Trond Trondsen
Kåre Kvam
Torbjøm Kvam
Sigvart Teigseth
Otto Hansen
Halvor Kvarving
Pål Skjerpe
Svein Solli
BjØrn Haugen

til foreningens æresmedlemmer og
Åse Auran, Iris Smiseth, Tor Arne
LØvås, Marit Riise og Solveig Hof
stad ble tildelt kruset for lang aktiv
virksomhet.

Klaus Hofstad som var kveldens
toastmaster ledet jubileumsfesten
som var vellykket fra først til sist.

Turnforeningens styre i jubi
leumsåret er fØlgende: Solveig Hof
stad, formann, Birgit Jakobsen,
nestformann, Iris Smiseth, kasserer,
Randi RØkke, sekretær og Ole
Klokkerhaug, styremedlem.

Vi vil seinere komme tilbake til
turnforeningens virksomhet i tid
ligere år og ijubileumsåret.

Dette er et bilde av Hommelvik Idrettsiags fotballag ved åpningen av
idrettsiagets bane på Mogjerdet 6. juni 1926. Det var da åpningstale,
hornmusikk, fotografering og stor publikumstilsiutning.
Hommelvik spilte kretskamp i kl. B. mot ørnult fra Trondheim og vant 6—2.
Fotballspillerne er fra venstre: Ole Fjeseth, Arne Nygaardsvold, Ole
Granaas, Johannes Myhre, Jakob Brandsiet, Osvald Stokbak, lngvald
Hansen, Ragnar Saksvik, Karl Sneisen, Erling Evensen og Johan I.
Lundberg.
Flere av disse fotballspillerne er nå gått bort. Hommelviks fotballag i
denne tida kunne lage mål, og laget spilte seg opp i kl. A etter få år. Den
gang var det også bare grusbane og langt dårligere forhold for fotball-
spillerne enn nå til dags, men de hadde innsatsvilje og det førte til gode

K. N. resultater.

-. Flykt,ningetrafikken
til Sverige under krigen

Det gamle bildet

ml
II
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Erik Jenssen
TorbjØrn Lundberg
Olaf Garberg
Ivar Auran
Oskar Sorthe
Sven Pesson
Lyder Undhjem
Reidar Olsen
Johan Svedahi
Leif Haugen
Arne Lorvik
Hubert Berg
AsbjØrn Halseth
Jakob Dyrdal
AsbjØrn Haug
Arnfinn Eriksen
Håkon Johnsen
Rolf Teigen
Olaf Vikmark
Kristian Dybvik
Ole Smeplass

• Oskar Sandmark
Henry Sandmark
Arild Wehn
Ferdinand Midtsand
Ingegjerd Kallset LysØ
Øivind Sveian
Nils Berg
Martin Sundt
Thomas Dahle
Solveig Dahle
Ole Dahie
Erling Sveian
Ottar Hågen stad
Margaret Aas Iversen
TorbjØrn Iversen
Alf Aasbakk

hvor grunnavståelser er klare og
etterhvert blir klare.

2. Samtlige steder hvor det er kon
struert tverrgående trafikk av
myke trafikanter over E6 må
sikres ved planfrie kryss, evt.
oppmerkede gangfelt med lys-
signaler.

3. Hastighetsreduksjoner må inn
føres gjennom hele kommunen
inntil tilfredsstillende sikkerhet
kan oppnås for alle trafikant
grupper.

4. Mens de mer permanente løs
ninger avventes må snarlØs
finger gjennomfØres i mye stØrre
grad enn tidligere for å redusere
trafikkrisikoen for i første rekke
skolebarn.

5. Ytterligere forsterket overvåking
fra politiets side ansees som nød
vendig både hva angår hastig
hetsbegrensninger og respekt for
annen skilting og uskiltede for
hold langs veien.

6. Planleggingsarbeidet med grunn
avståelser for ny motorvei gjen
nom kommunen må intensiveres.

Foreldremote ved
Vikhamar skole

Arbeidsutvalget i Foreldrelaget ved
Vikhamar skole hadde møte for

K. N. foreldrene 6. april. Det var meget
godt oppmøte.

Formannen i Trafikksikkerhets
utvalget i kommunen, Inge Vågland,
var tilstede og orienterte om trafikk
sikkerhetsarbeidet i kretsen. Alle
foreldre er meget opptatt av dette,
spesielt planene for gang/sykkel-
banen gjennom kommunen.

Vågland mente at det vil ta mange
år før dette er realisert. Mange ut
valg og komitéer har etter hvert
blitt nedsatt for å ta seg av dette,
men Vågland mente at alt arbeidet
med dette bØr kanaliseres gjennom
utvalget.

For en tid siden fikk et konsulent-
firma i oppdrag å utarbeide planer
for gang/sykkelbanen gjennom hele
kommunen og en regner med at
traséen er klar i løpet av 1978.

Da først kan kommunen foreta
grunnervervelse.

Det er ikke sikkert alle går med
på å avgi grunn frivillig. En ekspro

priasjon vil ytterligere forsinke pla
nen 1—2 år. De penger som allerede
er bevilget vil bli brukt til streknin
gen Vikhamar skole—Samvirkelaget
Vikhamar.

Det skal også bygges 2 under-
ganger der, men det blir ikke gjort
før gang/sykkelbanen er ferdig.

Det var også forslag på at nå
værende fortau adskilles fra kjøre
banen med autovern.

Foreldrelaget håper at kommunen
nå vil sette fortgang på arbeidet med
gang/sykkelbanen og at grunneierne
viser positiv forståelse og avgir
grunn frivillig.

Så langt vi kjenner planene vil
gang/sykkelbanen bli lagt til syd-
siden av vegen.

Den vil bli 2—3 m bred og være
adskilt fra kjØrebanen med et 3 m.
bredt felt. (Der det er mulig.)

SEIN VÅR

L. H.

Det ble sein vår i år. Det var tele i
jorda mange steder til langt ut i mai.

Men våren har nok kommet sei
nere mangen gang tidligere.

Torsten Herjuaune har skrevet til
oss og fortalt om en vår som kom så
seint som ijuni måned. Han skriver:

Min far, Mikal Herjuaune, kunne
fortelle om en vår i 1880-åra som var
usedvanlig sein. Far og hans bror
Ola spente således på seg skiene
oppe på Herjuaune 7. juni og de gikk
på ski til Mostadmarka og derfra
over Vennafjellet til Fuglem i Selbu.
Der kjøpte de ei ku som de skulle
ha med heim. Så tok de skiene på
nakken og leide kua over fjellet til
Mostadmarka, derfra etter vegen
ned til Hommelvik og videre utover
til Malvik.

Etter den lange marsjen fikk de
satt kua inn i fjøs til kjentfolk, men
selv gikk de heim og de trampa i
snøfonner fra Herjuan opp til Herju
aune. Dagen etter henta de så kua
heim. Dette var 14 dager før midt-
sommer, og det samme året ble det
ikke modent korn i Malvik, ble det
fortalt.

• Underskriftskampanje
for Økt trafikksikkerhet

Malvik Velforeningers Trafikk-
aksjon har igangsatt en underskrifts
kampanje for økt trafikksikkerhet
langs E6 gjennom bygda. Trafikk-
aksjonen består av representanter
fra 7 velforeninger og i borettslag.

Resultatet av underskriftskam
panjen vil bli overlevert de ansvar
lige politikere og vegmyndigheter.

Oppsummering av de tilsluttede
ve~foreningers forslag til trafikk
sikkerhetstiltak.
1. Det må anlegges en beskyttet

gangvei langs E6 gjennom hele
kommunen. Vi anser det som
vesentlig at arbeidet med dette
igangsettes snarest på de steder
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Klokke ,,erj åtte, det er klarvær
og’ stille. ~~i” h~ gåft en drØy~ti~e.

- ShØeii ~& rneterdjup og stØvlene er

tømt flere gangen;Skjorta~~kjennes
- -fùktig~er~ ryggènog sveftenpipler.

• ‘,frapanhä.’; -•. -~ . .

AvJ~i1uftsvenrièrharVi.hØrt at det
flnnd’s ét~1itekr~ypinni ~rheten. Der.
har vi~tenkCå ta inn for natten. Med
ett ~stiger. landskapet. Vi klyver,
oppéver’ og oppover, og~ plutseli~

\( oppdàger ‘yi’ferske fotavtrykk som~
forteller at~to.personer har kommet
oss i forkjØj~et., Våmatt~.-sig~r inn
over skogèi~Ei rugdevingleravsted
mellom tretop~5ene,’ort~ort-piist

Inntrykkdne rekkèr knapt å.feste
seg, fØr vi med ett aner rØyklukten
fra’ tØrr Juruspik. Mønet .~ jbrd
gammen kommer til syne, o~-~jën-:
nàm dØra soiW~tår påglØtt, skimtes
ët talglys. Ved bordet sitter to kârer
og drikker’ nykokt kaffe. Vi drar

•kjensel,~på dem begge. Deneldste
ka?ën oppdager b~s, o~s&tèr fra seg
.kaffek6ppen: Nëi,. godkveld. Vi
hilser ~ti1bake, og ,blir~ budën’ ,inn.
Varmen fra ovnen slår imot oss
Karenè~byr,,oss av,k~iffen og~’det
smakér~ekstm gödt~Samtalen dreier
förtovei- på fellés intei ssei. Livet
i skogdn om våren, ög vårt, felles mål.
med turen, fugg~el4eiken~.

.L.Aa.

MALVIK ‘HELSESPORTLAG.
Helsespor’tlaget “arrangerer 18. juni
en hyggètur med middag og kaffe
for sine funksjonshemmede.
Påmelding innen mandag 5. juni til
Sture Reistad og Greta Kristiansen.

Årsmøte holde~ i L~sjelokaIet i
Hoihmelvik mahd~g 12. juni kl~ 19.
Fôrsläg sehdes f~iiann~n silarest:

Trimtilbud
Våren er over oss, det er på tide
å røre på seg.
IdrettsmerkeprØver hver mandag
og fredag på Vikslettà stadion kl.
19.00.
Vel møtt, gamle og nye merke
takere. Malvik Idrettsiag.

Trimutvalget.

LANDSDELSSTEVN
I FELTSKYTING

Skytterlagene i Hommelvik og
Mostadmark har arrangert lands
delsstevne i feltskytin~.

Det deltok skyttere’ fr I~ele Trøn
delag, ialt 480, og det ble kjørt og
skutt mot 5 ukjente m~l langs fylkes
vegen til Mostadmark der stevnet
ble avsluttet med mestèrskaps
omgang og premieutdeling.

S$evnet ble meget vellykket, og
• arrangØrene beii~t~er herved anled
ningen. til å takke de~ som støttet
ai’rangementet med gavepremier..
Disse- ~r Shell bensinstasjon ~‘/
Kjéll Häugan, lirmaker, Ivar B.
Hagen, Strindens.Sparebank, T~on
dos~-avd. 32—34,. TrØnderverftets
bedriftsklubb, TrØn&i’verftet .BIL,
NobØ BIL og AIS ‘Mërakër...Brug:

Resultatene for dé.. bèste ‘-blé:.
Mesterskapet~.

1: Nie. Haugi~6nning,. Byneset ‘..:.:-.. 39
2. :Jbn Bråbak, Flå .-,.,,...,,. 38
3.. Harald.Ese, LØkken ‘ ..: 38

: 4.’Harald Strand, LØkken .:,,,,,•:

5. Tor SØdal, Vinje ..........‘....... 36
6~ .Øivind~Damås, Leksvik ....‘...... 36

• 7. .Audun Engen, Orkla 36
8. Martin SkulbØrstad, Lånke.....,.. 36

.9. Hallstein.Raaen, Skjèlstådrnark .:.‘ 35
9. .Leif Singstad, Nidaros ..........: 35
9.’ Arnulf Venn,Skaùn .•. 35’
9. Ivar Skjelstad, Skjélstadmark ... 35
9. Qddvar TØmmeMk, Nidaros.. .. ~35
9. ‘Erling Hellesvik, L.ysØysund . ~.‘ .‘. 35’

• 9.Jon’.Erts~åid, Lånke .....: ..,-,.,. 35’
16. TorbjØrn Moen, -Å~en ......:....34’
16~ Jostein Hammer, Hommélvik . .. ,.34
16. Einar Thoresen, Hommelvik 34
16. Noralf OnsØyen, Trondhjems . . .,. 34
20. PauIM. SØigård, Levanger og Frol .. 33
20. SigbjØm Lian, Nidaros 33
20. EinarM. Ressem, Levanger og Frol . 33
23. Kåte Brandzæg, Hofstad ..~...... 32
23. Olav Sætnan, Lånke 32
25. Narve Nesset, Ørlendingen • . 31
25. Arvid Dalåmo, Hommelvik 31
25. Ivar SkånØy, Rissa 31
25. Olav I. Sæther, Nidaros 31
25. Svein’O. Granås, Lånke .‘ 31
25. Oddvar Fraigen, Byneset 31
31. Olav ‘Hyllmo, Meldal 30
31. Torben Wiig, StØren : 30
31. Grete Stafne, Hemne 30
31: Ivar Otto Husby, Trondhjems ... 30
35. Svein Dalsegg, Meldal 28

LØrdägid’ :.~ vårskogen

/


